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Su Dovile Ežerskyte esu pažįstama nuo pirmo kurso. Galiu pasakyti, kad neįsivaizduoju 

atsiskaitymų metu komandos be jos. Visada pamatys tokią pusę, kurios niekas nemato. Nuo pat 

pirmųjų studijų dienų Ji įsitraukė į SA veiklą, tapo mūsų VA19 grupės seniūnė. Vėliau Dovilė 

savo seniūnės pareigas patikėjo man, nes taip aktyviai dalyvaudama SA veikloje tiesiog 

nesuspėjo, dalyvavo visur, kur tik buvo įmanoma. 

Iškilus problemoms ar klausimams visada galima kreiptis į Dovilę, nes ji žino visus 

atsakymus, susijusius su fakultete dėstomais dalykais, kuriuos, esant reikalui, išsamiai paaiškina 

grupiokams, iki studentui iškilusių rimtų problemų. Man, kaip seniūnei, Dovilė visada pagelbėja, 

nes pati tapau seniūne antrajame semestre, todėl nežinojau reikalingos informacijos, kuri buvo 

pristatoma pirmajame semestre. Tad Dovilė tas asmuo, kuris net ir šiai dienai, viską aiškiai ir su 

kantrybe paaiškinai ir pagal situaciją nukreipia į tinkamus žmones, kaip, pavyzdžiui, 

administraciją. Nuostabu žiūrėti, kaip Dovilė nuo pirmųjų studijų dienų lipa laiptelį po laiptelio 

ir kyla vis aukštesnėmis pareigomis: pirmiausia tapo socialinių ir akademinių reikalų 

koordinatore, o sekančiais metais viceprezidente. Norėtųsi, kad šis žmogus niekada nenustotų 

tobulėti visose srityse.

Atsižvelgdama į Dovilės begalinį įsitraukimą veikloje, norą dirbti ir tobulėti, motyvuoti ir 

išklausyti kitus, galiu drąsiai teigti, kad Ji verta prezidentės pozicijos. Taigi tiek savo, tiek VA19 

grupės vardu rekomenduoju Dovilę Ežerskytę, kaip tinkamą kandidatę VIKO SA prezidentės 

pareigoms.
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